Doplňte tvary podstatných jmen v závorce.

Toto právo platí ve v každém (stát) STÁTĚ/STÁTU Evropské unie.
Počkej na nás u toho vysokého (dům) DOMU.
Přejděte na protější (chodník) CHODNÍK.
Zastavili jsme nedaleko starého (zámek) ZÁMKU.
Brno i Praha jsou města s několika (kostel) KOSTELY a (hotel) HOTELY.
Děti s několika (učitel) UČITELI a s (rodiče) RODIČI se posadily do předních řad.
K jednoduchým fyzikálním strojům patří kolo na (hřídel) HŘÍDELI.
V několika (domek) DOMCÍCH/DOMKÁCH se v oknech rozsvítila světla.
Kůrovec v posledních (rok) LETECH (ROCÍCH) zničil v (lesy) LESÍCH hodně stromů.
Brouk se usadil na (kámen) KAMENU/KAMENI/KAMENĚ.
Po ulicích přecházely (zástup) ZÁSTUPY lidí.
V tomto (text) TEXTU mohou být chyby.
Nejnovější mapu Evropy najdete v tomto (atlas) ATLASE/ATLASU.
V ZOO v Brně chovají tygry, medvědy i (lev) LVY.
Tuto knihu jsem si půjčil v historickém (ústav) ÚSTAVU/ÚSTAVĚ.
Počkám tady na svoje (kamarád) KAMARÁDY.
Se svými (přítel) PŘÁTELI se už vídám málo.
Obědvali jsme v (hostinec) HOSTINCI U Kalicha.
V našem (rybník) RYBNÍKU/RYBNÍCE je letos hodně ryb.
Dozvěděli jsme se mnoho zajímavého o jednom (básník) BÁSNÍKU/BÁSNÍKOVI.
U (ostrov) OSTROVA ztroskotala neznámá loď.
------------
Zastavili jsme se v (Mnichov) MNICHOVĚ, když jsme jeli do (Berlín) BERLÍNA.
U (Mikulov) MIKULOVA jsme museli chvíli čekat.
[bookmark: _GoBack]V (Mělník) MĚLNÍKU/MĚLNÍCE si můžete koupit kvalitní víno.
Do (Londýn) LONDÝNA je asi nejlepší letět letadlem.
Kamarádka bydlí již dva roky v New (York) YORKU.
Včera jsme se vrátili z rakouského (Innsbruck) INNSBRUCKU.
Hrdinové filmu žijí v severočeském (Most) MOSTU/MOSTĚ nebo (Chomutov) CHOMUTOVU/CHOMUTOVĚ.







